
У сучасній українській мові назви осіб 
за місцем проживання утворюються за 
допомогою суфіксів -ець, -анин(-янин, -чанин), 
-ук, -ак, -ит, -ич. 

Найбільш активно вживається суфікс -ець: 
херсонець, полтавець, чернігівець тощо.

А також суфікс -анин(-янин, -чанин): киянин, 
харків’янин.

У цьому тексті ти дізнався/дізналася про неймовірне 
місто Старокостянтинів. Жителі пишаються його славною 
історією. І старокостянтинівці мають на це всі підстави. До 
речі, колись жителів його регіону, що можна дізнатися з 
тексту, називали болохівці (від назви “Болохівська земля”). 
Цікаво, а за яким правилом утворюються назви мешканців 
населених пунктів?

!

ЧИТАЙ 
І МОВУ ВИВЧАЙ!

Як утворити назви жителів міст?



Тепер ти знаєш більше про утворення слів 

в українській мові!

Спробуй утворити назви жителів населених 
пунктів від запропонованих назв. Запиши.
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